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如何理解被上帝咬了一口的苹果？
答：开口，即开启新世界的窗口，比如，Apple。
   
灵致，以开口的视角看待世界的变化，
灵活以致用，谋求公司快速发展的出口。

LINZ views changes of the world from an inclusive perspective. 
Flexible yet practical, it grows with your company.
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2886mm 接待台面，完美划分接待区和办公区；  
极简白与温馨木质混搭，营造撞色视觉冲击感； 
内部暗藏区格设计，将书籍、装饰品收纳整齐；
隐藏式内部走线系统，前台接待工作有条不紊。

The 2886 mm desk of LINZ perfectly divides reception area and 
working area. Its minimalist white color mixes with the gentle 
wood color, creating a visual impact of contrasting colors. 
Small things can make a big difference: with hidden divided grids, 
storage is as easy as pie, be it for books or decorations; with 
hidden cable routing system, the reception work is always well-
organized.
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通透性和开放性，是现代办公环境与企业管理的两大重要指标，对内透明，对外延伸。

Being transparent and open is a key feature of a modern office, which echoes with the two key indicators of 
corporate management: openness and inclusiveness.
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经典口字框形下脚，方正大气，充足的容膝空间，长腿也能活动自如；
强大收纳侧柜，根据需要灵活选配，个人包包、衣物、书籍触手可及。

Classic square understructure, sedate yet majestic, leaving ample space 
for your legs to move with ease. Side cabinet with large storage capacity is 
available for choice. You could put all your bags, clothes and books in, making 
all necessities within reach.
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高低错落的主管桌，以主、侧台形式分隔区域；
半敞开背柜，高档藏品陈列与私人物品收纳兼得；
加高台面 + 悬挑层板，为办公设备预留充足空间；
无拉手开门设计，将极简主义贯彻到每一个细节；
翻盖式走线盒，归整凌乱线路，办公更加高效。

The main and side desk of different heights divide the working area. 
Semi-open back cabinet, classic yet functional, is a perfect choice to display upscale 
collections or store personal items. The heightened desktop together with suspension 
board leaves sufficient space for office equipment. The design of handless sliding door 
carries minimalism into details. Flip cable box clears away the messiness of wires, 
making your work more efficient.
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财务人员及行政人员，对收纳和私密性有更高要求。
L 字工作位，加大台面利用率，搭配通用桌面屏风，
自成一体的独立空间，隔离外界干扰，思考更专注。

Work related to finance and administration has higher requirements on 
storage and privacy, and that's where LINZ excels. L-shaped workstation 
greatly improves desk surface utilization. Paired with desktop screen, 
it forms an independent space, blocking disturbance and improving 
concentration.
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常年奔波在一线的销售精英，最重要的是与时间赛跑。 
工作位简洁灵活，保障团队协作和空间利用率最大化。

For marketing specialists, racing against time is a normal work 
status. This calls for a more concise and flexible workstation to 
make the best of teamwork as well as space.
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丰富多样的通用桌面屏风，可根据桌面长度选择相应尺寸，
干练的板式、吸音的毛毡、温馨的扪布、通透的亚克力 ......
不同尺寸，不同厚度，不同材质，不同颜色满足多样化需求。

Among the various kinds of desktop screens, select one that fits your desk best. 
Sturdy plate, acoustic felt, cozy mesh and transparent acrylic: all these materials are 
available, and they come in varied size, thickness, and colors, catering to diversified 
demands.
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高精度金属材质下脚，表面附着一层细砂，耐磨、抗腐、凸显质感；
折弯处采用 45 度斜切工艺，焊接打磨，确保整体稳固性，不放过任何一丝细节。

The metal understructure of LINZ is wear-resistant and anti-corrosive, with high precision and a fine 
matte coat. The desk adopts 45-degree beveled technique at the bending part and guarantees its 
stableness with welding and polishing. LINZ always focuses on details.

灵致专用上线箱，隐蔽式走线系统，桌面更加整洁清爽；
20cm 间距强弱电分离设计，保障电源、信号互不干扰。

The wire box exclusively designed for LINZ makes desk top clean and neat with its 
hidden cable routing system. A 20cm gap between strong and weak electric routes 
ensures no interference in power supply and signal.
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分享、合作、互相激发创意，未来的办公空间鼓励更多的社交与协作。

Sharing, cooperation and interactivity: these are all what the workspace 
could bring and would encourage.
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Collaborative meeting space encourages more team members to join in.
With a maximum length of 3.6m, LINZ meeting table could accommodate 8-12 
people at one time, and one still gets plenty leg room.

协作式的会议空间，鼓励更多的人参与进来。
最大尺寸 3.6 米的会议桌，造型方正大气，
摒弃多余的装饰，可容纳 8-12 人同时与会，
充裕的容膝空间，确保每人舒畅坐谈。
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灵感随触即发，沟通无处不在。
简洁灵活的小型洽谈桌，
成为办公室中不可或缺的一部分，
满足随时随地的互动需求。

Communication or inspiration could happen anywhere, 
hence the indispensability of small negotiation tables. 
Concise and flexible, they fit in all kinds of discussions and 
all sizes of space.
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Workstation

Front Desk

Meeting Table

前台

工作位

会议桌

Cabinet文件柜

班台 Executive Desk

DL81(L/R)-2
W886*D841* H1126

DL71-2.24
W2400*D1200* H750

DL99(L/R)-2.19
W2560*D500* H1900

DL71-2.20
W2000*D1000*H750

DL70-2.10
W1000*D1000*H750

DL19-2
W600*D600*H420
W1200*D600*H420

DL72-2
W2800*D1400* H750
W3200*D1400* H750
W3600*D1400* H750

DL60-2.CG
W1200*D600*H750
W1400*D700*H750
W1500*D700*H750
W1600*D700*H750

DL61-2.CG
W1200*D1212*H750
W1400*D1412*H750
W1500*D1412*H750
W1600*D1412*H750

DL621-2.CG
W1200*D1212*H750
W1400*D1412*H750
W1500*D1412*H750
W1600*D1412*H750

DL620-2.CG
W1200*D600*H750
W1400*D600*H750
W1500*D600*H750
W1600*D600*H750

DL61-2.GJ
W1200*D1212*H750
W1400*D1412*H750
W1500*D1412*H750
W1600*D1412*H750

DL621-2.GJ
W1200*D1212*H750
W1400*D1412*H750
W1500*D1412*H750
W1600*D1412*H750

DL65(L/R)-2.CG
W1400*D1400*H750
W1500*D1500*H750
W1600*D1600*H750

DL635(L/R)-2.CG
W1400*D1400*H750
W1500*D1500*H750
W1600*D1600*H750

DL62-2.CG
W1400*D2812*H750
W1500*D3012*H750
W1600*D3212*H750

DL632-2.CG
W1400*D2812*H750
W1500*D3012*H750
W1600*D3212*H750

DL88(L/R)-2
W2060*D1900* H750
W2260*D1900* H750

DL86(L/R)-2
W1600*D1600* H750
W1800*D1600* H750

DL87(L/R)-2
W2000*D900* H750
W1800*D900* H750

DL60-2.GJ
W1200*D600*H750
W1400*D700*H750
W1500*D700*H750
W1600*D700*H750

DL620-2.GJ
W1200*D600*H750
W1400*D700*H750
W1500*D700*H750
W1600*D700*H750

产品参数   Specification 材质   Material 

主推色 辅色Main Colors Other Colors

S-43 S-37 S-29

可选色 Colors available for choice

S-28 S-10C S-57

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。


